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A Jogi és Ügyrendi Bizottság 11 igen szavazattal az ’’A” ha tá roza t i  
javas la to t  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor;
A Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását nem értem, mivel először 

beterjesztésre kerül a módosítás, utána pedig elfogadásra az "A" változat kerül, 
ami módosítás nélküli elfogadást jelent.

J á m b o r  Attila;
A bizottsági ülésen az 5. sz. mellékletnél az irodavezető asszonytól módosított 

számokat kaptunk, ami itt még nem hangzott el, ezt kérném pótolni és akkor 
érthető lesz a bizottságunk állásfoglalása.

F ü r j..s_s .Lászlóné;
A kiegészítésem arra vonatkozott a bizottsági ülésen, hogy az előterjesztéshez 

csatolt 5. számú melléklet, ami tulajdonképpen az Egészségügyi Koordinációs 
Bizottságban összegyűjtött igényeket tartalmazza, akkor jutott tudomásunkra, 
hogy a kórház 27 millió Ft-os igénye az összesítőből kimaradt, és ezért 
javasoltam itt ennek az összegnek a betéteiét, amely nagyságrenddel nyilván az 
I-es és Il-es változatunk végösszesenje is az ágazatot illetően emelkedne.

(10,40 órakor dr. Dancsó Mária Éva megérkezett, a létszám 17 fő)

L e s z k o v s z k i  JTih o n
Kinek van kérdése?

Amennyiben nincs, először a saját véleményemet mondanám el. Nem akarom 
én senkinek sem a véleményét megsérteni, de az Inotai Részönkormányzat hét 
pontos módosító indítványa a cselekvési program megfogalmazásakor indokolt 
lett volna, de nem a költségvetési koncepciónál.

Arra az egy pontra szeretnék viszont reagálni, ami indoklásként elhangzott a 
Készenléti lakótelepen a kábeltévé kiépítésével kapcsolatosan, hogy a 
lakótelepen lakók is fizetnek kommunális adót, pedig ott nem volt 
közműberuházás. Erre azt tudom mondani, hogy az egész várpalotai belvárost és 
a városnak még jónéhány részét sem érintette a nagyberuházás és ők is fizetik a 
kommunális adót. Kíváncsiságból megnéztem, hogy a közvilágítási és a 
parkgondozási számlát ki tudnánk-e fizetni a Készenléti lakótelepen befizetett 
kommunális adóból, és nem. Tehát ha indoklunk akkor én azt kérem, hogy reális 
indoklást adjunk.

A másik amit nem egészen értek és választ kérnék rá, hogy a Faluháznak 
csináljuk meg a tetőszigetelését,  a mondat másik fele meg az, hogy a 
klubhelyiségnek a tetőtérbeépítése. Ezt hogyan kell érteni?



S a j t o s  János;
Az Inotai Faluháznak a teteje áll egy magasabb részből és egy alacsonyabb 

részből,  ahol a klubhelyiség található. A klubhelyiség tetőterének a beépítését 
kérnénk, a tető másik részének pedig a szigetelését, mert beázik.

L e s .z L q .y .s z k  i .Tibor;
További vélemény, észrevétel?

S a j t o s  János;
Szeretném elmondani, hogy 1996-ban volt 4 millió Ft-unk, amit az Inotai 

Faluház tetőszigetelésére költöttünk el. Sajnos a Közüzemi Vállalat ezt a pénzt 
lenyelte, a tető szigetelése pedig nem készült el, ezért kérjük ezt a munkát most 
elvégezni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További vélemény, észrevétel?
Ha nincs, akkor szavazzunk. Az 5. sz. melléklethez Fürjesné Zsuzsa által 

e lmondott  kiegészítést előterjesztőként befogadtam, így erről nem kell 
szavaznunk.

Inota Városrész Önkormányzó Testülete által megfogalmazott hét pontot 
pontonként teszem fel szavazásra:

1.) Az inotai strandnak a megvásárlása és Várpalota Város Önkormányzata 
által történő üzemeltetése. Aki ezt elfogadja, kérem szavazzon!

A _Képyi&£-HLt£Stület 2 igen szavazattal. 8 nem szavazattal  7 tartózkodás mellett 
a javas la to t  nem fogadta e l

2.) A Faluház tetőszigetelése és klubhelyiségének a tetőtérbeépítése. Aki ezt 
elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 6 igen szavazatta l  4 nem szavazattal  7 tartózkodás mellett 
a javas la to t  nem fogadta e l

3.) A Készenléti lakótelepen a közterületek és közművek tulajdonviszonyának 
a rendezése. Aki ezt elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal  4 nem szavazattal  7 tartózkodás mellett  
a javas la to t  nem fogadta e l

4.) A Készenléti lakótelepi 5. sz. Óvodának a felülvizsgálata és teljes 
felújítása. Aki ezt elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal.  8 nem szavazattal. 7 tartózkodás 
mellett  a javaslatot nem fogadta el.
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5.) Inota faluban a kábeltévé hálózat megterveztetése és teljes kiépítése. Aki 
ezt elfogadja, kérem szavazzon!
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A-KéD2ÍZ£lő-j£Siület 11 igen szavazat . 2 nem szavazat . 4 tartózkodás melleit 
elfogadta* Jiozv^Várpalota Város Önkormányzatának 1999. évi költségvetési 
kané en£ióiáhü-ker üljön be Inota faluban a kábeltéve hálózat  megterveztetése és 
teljes kiépítése .

6.) A Készenléti lakótelepen a kábeltévé hálózat teljes kiépítése. Aki ezt 
elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 6 nem szavazattal.  7 tartózkodás 
mellett a javaslatot nem fogadta el.

7.) A Készenléti lakótelepi orvosi rendelőnek a teljes kivitelezése. Aki ezt 
elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 6 igen szavazattak 4 nem szavazattal.  7 tartózkodás 
mellett a javaslatot nem fogadta el.

L e s z k o v s z k i  Tibor;
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság által javasolt három pontot teszem fel 

egymás után szavazásra.
1.) A Képviselő-testület vizsgálja felül az egészségügy privatizációját,  hogy csak 
a legminimálisabb mértékű végkielégítés kerüljön kifizetésre. Aki ezt elfogadja, 
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal . 2 tartózkodás mellet t elfogadta. hogy a
költségvetési koncepcióba kerüljön bele . hogy a__Képviselő-testület vizsgálja
felül az egészségügy privatizációját . hogy csak a legminimálisabb mértékű 
végkielégítés kerüljön kifizetésre.

2.) A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
köztisztviselők bérrendezésének lehetőségére dolgozzon ki a Hivatal több 
variációt, benne a létszámcsökkentést is figyelembe véve. Aki ezt elfogadja, 
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal. 2 nem szavazattal . 1 tartózkodás 
mellett eJfo.gadíax. hogy a költségvetési. konc e p cióba kerJHjön_J?.ele* hogy-a  
Képviselő-testület a köztisztviselők bérrendezésének lehetőségére dolgozzon ki 
a Hivatal több variációt. benne a létszámcsökkentést is f igyelembe véve,

3.) A Kórház-Rendelőintézet járó-fekvőbeteg ellátás működési költségvetéséhez 
az intézmény támogatási kérelme is kerüljön be. Aki ezt elfogadja, kérem 
szavazzon!

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal. 2 nem szavazattal.  7 tartózkodás 
mellett a javaslatot nem fogadta el.
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L e s -zJí-Q. v l s  z k i Tibor;
Az előbb elfogadott módosításokkal a határozati javaslatot teszem fel 

szavazásra. Aki elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

330/1998. (XII.17.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város önkormányzati Képviselő-testülete a polgármester által 
előterjesztett 1999. évi költségvetési koncepciót az alábbi kiegészítésekkel 
elfogadja:

- Inota faluban a kábeltévé hálózat megterveztetése és teljes kiépítése;

- a Képviselő-testület vizsgálja felül az egészségügy privatizációját, hogy csak 
a legminimálisabb mértékű végkielégítés kerüljön kifizetésre;

- a köztisztviselők bérrendezésének lehetőségére készüljön több alternatíva, a 
lehetséges létszámcsökkentéseket is figyelembe véve.

A Képviselő-testület felkéri a Jegyzőt, hogy az 1999. évi költségvetési 
rendelet tervezetét a koncepciónak megfelelően készítse el.

Határidő: az Önkormányzat 1999. évi költségvetését megállapító testületi ülés
Felelős : dr. Fekete Antal János

A Képviselő-testület 1999. évi I. ülésszakának munkaterve (54.)

L e s z k D-V...S-Z k i JCibox;
A bizottsági állásfoglalások ismertetését kérem!

F a  z s í l í l s  Istv á n ;
A Városrendezési és Kommunális Bizottság 10 igen szavazattal a határozati 

javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

C s ő v á r i  János;
Az Oktatási,  Kulturális és Sport Bizottság 8 igen szavazattal támogatja, hogy 

a Városrendezési és Kommunális Bizottság intenzíven foglalkozzon a temetők 
helyzetével.

Az Oktatási,  Kulturális és Sport Bizottság a kiegészítésekkel 10 igen 
szavazattal az előterjesztést elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 10 igen szavazattal javasolja, hogy a 
Milleneumi Emlékbizottság a Testület júniusi ülésére készítsen egy tájékoztató 
jellegű beszámolót a Bizottság által végzett munkáról.

Az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság javasolja, hogy a márciusi 
ülésre a Munkaügyi Központ Várpalotai Kirendeltségének tájékoztatója mellé a 
jegyő úr a közhasznú munkavégzés kiterjesztésének városi lehetőségéről tartson 
egy beszámolót.

Az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság 10 igen szavazattal a 
munkatervet a fenti módosítással elfogadásra javasolja a Képviselő- 
testületnek.

S a j t o s  János:
Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 1999. évi I. ülésszakának 

munkatervét 10 igen szavazattal a következő kiegészítéssel javasolja 
elfogadásra:

A Részönkormányzat az 1999. évi február havi munkatervébe javasolja 
felvenni: Inota, Készenléti lakótelep közterületei és közművei 
tulajdonviszonyának rendezését, melynek határidejét 1999. április 30-ban 
javasolja  a Részönkormányzat megállapítani, valamint javasolja Beszámoló 
készítését a végzett munkáról a májusi képviselő-testületi ülésre.

B á t o r  Antal ;
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a munkatervet 

a testületnek elfogadásra az alábbi módosítással:

A márciusi ülés tárgyalandó első napirendi pontba, az SZMSZ 
felülvizsgálatába kerüljön be az értékpapír forgalmazás szabályozása.

- Az áprilisi testületi ülésre terjesszék be az önkormányzati gazdasági 
társaságok a mérlegbeszámolójukat.

D o m o k o s  István;
A Jogi és Ügyrendi Bizottság 10 igen szavazattal javasolja a június hónapra 

tervezett napirendek közé felvenni 5.) pontként  "Az Önkormányzati 
intézményrendszer feladatainak, munkájának, létszámának áttekintése" c.
előterjesztést.
(Előkészítő: dr. Fekete Antal János jegyző, s valamennyi érintett szakbizottság)

A Jogi és Ügyrendi Bizottság a fenti módosítással együtt 9 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő- 
testületnek.

L e s  z.k..Q.y s z k i - l ib á n
Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság utóbbi javaslatát és az 

Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság javaslatát  befogadtam.

.Gyula;



Megkérem Bátor urat,hogy a Gazdasági és Pénzügyi Bizottság két javaslatához 
adjon magyarázatot.

B á t o r  Antal;
Az elsőre azt tudom mondani, hogy gyakorlatilag az értékpapírforgalmazás 

abszolút ad-hoc jelleggel működik. Ha jön egy ajánlat,  akkor tárgyaljuk, ha 
nincs, akkor el van fektetve. Az értékpapír elég nagy összeget tesz ki a város 
pénzügyi számláján, költségvetésében és gyakorlatilag nem mozgatjuk. Ezért jött  
ez a javaslat ,  mert veszít ezen a város, ha csak elfekvő számlán hagyja.

A második ponthoz annyit mondanék, hogy tudjuk, hogy május 31-ig kell a 
cégeknek a mérlegbeszámolójukat leadni és azért kértük, hogy már az áprilisi 
testületi ülésre terjesszék be, mert ha az utolsó pillanatban kapjuk meg, akkor 
nem tudunk benne dönteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Jelen pillanatban mit ért a bizottság önkormányzati gazdasági társaság alatt?

B á t o r  Antal;
Ha a Közüzemi Vállat addig átalakításra kerül, akkor az adott egy vagy több 

gazdasági társaságra, ha nem, akkor pedig csak a Közüzemi Vállalatra 
vonatkozna.

L e s z k  o_v_s z k i Tibor;
Nem véletlenül kérdeztem, mert ha ekkorra átalakul a vállalat, akkor csak az 

Önkormányzati Közüzemi Vállalat 1998-as mérlegéről tudnánk májusban 
tárgyalni,  a két új társaság mérlegbeszámolójáról pedig csak 2000-ben. Tehát 
akkor nem tudom, hogy mit vizsgálunk.

B á -Lo r -A níah
A Közüzemi Vállalatra gondolok egyértelműen, a cég 1998. évi mérlegét erre 

az áprilisi ülésre valamilyen módon be kell hozni.

L e s z k o.v s z k i -T ibor;
A Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatát hogy kell érteni?

D o m o k o s  István;
Ez az intézményeknél megint egy átvilágítást jelent  végsősoron, meg kell 

nézni, hogyan állnak létszámgazdálkodásban, a feladatokat hogyan látják el, stb.

L e s z k o v s z k i . Tib or.;
A költségvetési rendeletet 1999. február 15-ig kell megalkotni. Minden egyes 

intézmény SZMSZ-ében rögzítve van az elvégzendő feladat, ahhoz egy 
engedélyezett csoportlétszám, tanulólétszám és ehhez a pedagógus- és kisegítő 
létszám. Tehát az intézményhálózat döntő hányadát és létszámát kitevő oktatási 
intézményeknél ez például hogyan valósítható meg, és akkor miért számoltatjuk 
őket be?
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D o m o k o s  i& M n ;
A bizottságunk ezt javasolja, tehát azt fogadtuk el, hogy meg kell nézni, hogy 

az intézmények a feladatoknak megfelelnek-e.

T ö r z s ö k  Károly:
Ha a testület ezt befogadja, akkor én csak annyit szeretnék javasolni, hogy 

ennek a határideje ne június, hanem május hónap legyen, tekintettel arra, hogy a 
következő tanév előkészítése a testület elé májusban kerül.

L e s z k  o v s z k i Tibor:
További vélemény, észrevétel?
Amennyiben nincs, a módosító indítványokat szavazásra teszem.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság azon javaslatát,  hogy a Milleneumi  
Emlékbizottság a Képviselő-testület júniusi ülésére készítsen egy tájékoztató 
jellegű beszámolót a bizottság által végzett munkáról, ezt a javaslatot 
befogadtam.

A bizottság következő javaslatát teszem fel szavazásra, hogy a Városrendezési 
és Kommunális Bizottság foglalkozzon a temetők helyzetével. Aki ezt elfogadja, 
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, 8 tartózkodás mellett elfogadta az 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javaslatát, hogy a Városrendezési és 
Kommunális Bizottság foglalkozzon a temetők helyzetével.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság javaslatát befogadtam, 

hogy a márciusi ülésre a Munkaügyi Központ Várpalotai Kirendeltségének 
tájékoztatója mellé a jegyő úr a közhasznú munkavégzés kiterjesztésének 
városi lehetőségéről tartson egy beszámolót.

Inota Városrész Önkormányzó Testületének javaslatát befogadtam, hogy 
készüljön beszámoló a Készenléti lakótelep közterületei és közművei  
tulajdonviszonyának rendezéséről.

A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság módosító indítványait teszem fel 
szavazásra.

Aki elfogadja, hogy a márciusi ülés első napirendjébe, az SZMSZ 
felülvizsgálatához kerüljön be az értékpapír forgalmazás szabályozása, az kérem 
szavazzon!

A Képviselő-testület 3 igen szavazatta]. 14 tartózkodás mellett a javaslatot  nem 
fogadta el.

A bizottság másik módosító indítványát teszem fel szavazásra. Aki elfogadja, 
hogy az áprilisi testületi ülésre terjesszék be az önkormányzati gazdasági 
társaságok a mérlegbeszámolójukat, az kérem szavazzon!
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A KéDviselőzles t ü h U - i z e n  szavazattal. 13 tartózkodás mellett a javasla to t nem 
fQZadt.Q-£L

L e s z k o v s  z k i Tibor;
A Jogi és Ügyrendi Bizottság javasolja május hónapra felvenni "Az 

önkormányzati intézményrendszer feladatainak, munkájának, létszámánának 
áttekintése" című előterjesztést. Aki ezt támogatja, kérem szavazzon!

A K ép v ise lő -testü let.6 ig en .szavazattal. 11 tartózkodás mellett a javaslatot 
nem fogadta el.

L e s zJc Q...V S z k i Tibor;
A befogadott módosító indítványokkal együtt az egészet teszem fel szavazásra. 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

13.1/1998' (XII, 17.) számú képviselő-testületi határozat:

1.)

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 1999. évi I. ülésszakának 
munkatervét a jelen határozat mellékletében foglaltak szerint elfogadja.

2.)

A Képviselő-testület felhívja az előkészítők és az előterjesztők figyelmét arra, 
hogy a munkatervbe felvett előterjesztéseket a polgármesternél a képviselő- 
testületi ülés előtt 24 nappal be kell nyújtani.

Határidő: a munkaterv megküldésére az érintettek részére:
1999.január 10.

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

(A határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva.)

Gázhálózatra csatlakozás 1999. évi feltételei (48.)

L e s z k o v s z k i  Tibor;
A bizottsági állásfoglalásokat kérem.
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F a z e k a s  István;
A Városrendezési és Kommunális Bizottság 6 igen szavazattal, 5 tartózkodás 

mellett a határozati javaslat 1.) pontjának A. változatát javasolja elfogadásra a 
Képviselő-testületnek.

A Városrendezési és Kommunális Bizottság 8 igen szavazattal, 1 nem 
szavazattal, 2 tartózkodás mellett a határozati javaslat 3.) pontjának B. változatát 
a következő módosítással javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek:
"50 %-os egyösszegű befizetés mellett 12 havi részletfizetést biztosít. ..."

B á t o r ..Antal;
A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság a határozati javaslat 1.) pont "B" 

változatát 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett javasolja elfogadásra.

A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 
2.) pontot az alábbi módosítással javasolja, hogy a Képviselő-testület hatalmazza 
fel a Polgármester Urat, hogy a KÖGÁZ-zal folytasson tárgyalást a 25.000,-Ft 
elengedése érdekében.

A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság a határozati javaslat 3.) pont "B" 
változatát javasolja elfogadásra 6 igen szavazattal,  2 tartózkodás mellett.

A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 
"B" változatban megfogalmazott egyösszegű befizetés százalékos arányát 50%- 
ban javasolja meghatározni.

A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal felkéri a 
Városgazdálkodási Irodát, hogy a testületi ülésre készítsen kimutatást arról, hogy 
1998. évben hány családi házas rákötés történt a gázhálózatra.

L e s z k o v s z k i  Tibor;
38 db rákötés történt.

B á t o r  Antal;
Összetételében ez hogy tevődik össze?

L e s z k o v s z k i  Tibor;
Csak családi ház.

Px>jm o.k.Q..s István;
A Jogi és Ügyrendi Bizottság a határozati javaslat 1.) pont
"A" változatát 2 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal,  7 tartózkodás mellett
"B" változatát 4 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal,  4 tartózkodás mellett
nem támogatta.

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett a 
határozati javaslat 2.) pontját az alábbi kiegészítésekkel javasolja elfogadásra:



2.) a.) "A Képviselő-testület a családi házak esetében az 1.) pont szerint 
fizetendő hozzájárulás összegéből - amely összeggel a gázhálózatra 
rácsatlakozók költségei csökkennek - 25.000,-Ft-ot a KÖGÁZ Rt részére a 
beállás szerelvényeinek biztosítása ellenében megfizet.

2.) b.) Az 1998-ban már rácsatlakozott, illetve rácsatlakozó családi házak 
esetében az Önkormányzat 20.000,-Ft-ot térít meg a beállás szerelvényeinek 
költségeiből.

A Jogi és Ügyrendi Bizottság a határozati javaslat 3.) pont
"A" változatát 3 igen szavazattal, 7 tartózkodás mellett
"B" változatát 2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal,  6 tartózkodás mellett 

nem támogatta.

S a j t o s  János;
Inota Városrész Önkormányzó Testülete a határozati javaslat 1.) pontjának B. 

változatát 10 igen szavazattal elfogadásra javasolja.

Inota Városrész Önkormányzó Testülete a határozati javaslat 2.) pontját 10 
igen szavazattal elfogadásra javasolja.

Inota Városrész Önkormányzó Testülete a határozati javaslat 3.) pontjának B. 
változatát 10 igen szavazattal elfogadásra javasolja.

L e s z k o v s z k i  Tibor;
Kérem Bátor Antal képviselőtársamat, hogy egy kis magyarázatot adjon a 

bizottsági állásfoglaláshoz. Miben egyezkedjek a KÖGÁZ-zal?

B á t o r  Antal;
A KÖGÁZ-nak, mint szolgáltatónak a 25.000 Ft kivetéséhez joga van. Mi 

egyezkedjünk"vele, hogy engedje el vagy az egészet, vagy egy részét, azon a 
címen, hogy ' számukra is kedvező az, ha a lakosság fogyaszt, és nem a 
hozzájárulás befizetése a döntő. Erre már példa is van a MATÁV-nál, a 
Bakonyiéinál 100 %-ot, vagy 50 %-ot engednek el a hozzájárulás befizetéséből. 
Tárgyaljon a Polgármester úr, hogy ez a pénz a büdzsében megmaradjon. Nem 
véletlenül volt kérdésünk, hogy hány fő fizetett be 1998-ban. Ne a város 
költségvetését terhelje, hanem vállalja át részben, vagy teljes egészében a 
KÖGÁZ, illetőleg mondjon le róla.

L e s z k o  v-s z k i Tibor:
Egy probléma van. Valaki valamit megint rosszul értelmezett. A KÖGÁZ a

25.000 Ft-ot a dobozért és annak a beállításáért kéri. Ez a beállás helyszíni 
telepítésének költsége, a nagykanizsai KÖGÁZ-tól megvett doboz árával együtt.

B á t o r  Antal;
A telefonnál is hasonló a helyzet, mert ott is végeredményben a bekötési díj, 

az ahhoz kapcsolódó költség a cégenként valamennyi ezer Ft.
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